

MPM Egypt 07212026

1. Thankful for travel mercies for the STM group. Please continue to pray for the health of the entire team, for protection and healing. Several teammates are in various stages of recovery. PTL that in spite of their discomforts, The Lord has been merciful and has enabled them to press on.
2. PTL for the team work among us and the partnership with local staff and volunteers. For the past two days, The Lord has been very gracious. We had what we needed in every situation, whether that was in human or in material resources. We were able to accommodate last minute modifications and/or additions. May The Lord continue to cover us with a spirit of unity, harmony, and humility, as we strive to serve as one body.
3. The STM team had the opportunity to co-lead in worship with local evangelical believers and with sharing of a testimony. PTL for the wonderful experience.
4. Please pray for personal breakthroughs as we step out of our comfort zones and witness God's work in us and through us. Some teammates had to make additional preparations at the last minute and haven't been able to sleep well. PM has been asked to deliver 2 additional messages within the next few days. Please pray for wisdom and strength
5. The lease of the present facilities has been extended for a year till Aug of 2027. In the meantime they have identified a possible new location. Please continue to pray for the process and the finances to purchase if feasible. Vision sharing and fundraising has started.
6. Please pray for safety. There have been new tenants at the shopping center where the center is located, that attract people of all backgrounds—including sketchy ones—and break-ins are more frequent. Also pray for security of both staff, volunteers, and the people they serve, as surveillance can be real.
7. PTL for conversation opportunities with refugees. Please pray that The Lord will provide for them and heal them physically and emotionally. The seeds have been sown, and the watering is ongoing, may The Lord make it grow and have a harvest in due time.
8. Please pray for the 9 months old baby son of an administrator. Baby was born with a heart condition. He already went through a surgery and may need another one. Please pray for God's merciful healing so that he and the parents are spared of additional pain. In the meantime, may God also provide them with the financial resources for medication and help from specialists.

MPM埃及 07212026

1. 感謝神對STM團隊旅途的眷顧。請繼續為整個團隊的健康禱告，求神保護並醫治他們。幾位隊友正處於不同的復原階段。感謝神，儘管他們身體不適，祂仍憐憫他們，使他們能堅持下去。

2. 感謝神祝福我們團隊中的合作，以及與當地工作人員和義工的夥伴關係。過去兩天，神非常恩待我們。無論在人力或物力方面，我們都得到了所需的一切。我們能夠應付臨時的調整和/或新增事項。願神繼續保守我們有合一、和諧與謙卑的靈，使我們努力成為一個身體來服事。
3. STM團隊有機會與當地福音派信徒一起帶領敬拜，並分享見證。感謝神賜給我們這段美好的經歷。
4. 請為我們個人的突破禱告，當我們走出舒適區，見證神在我們裡面和透過我們所成就的事工。有些團隊成員必須臨時做額外的準備，因此睡眠不足。梁傳道在未來幾天內需額外多分享兩篇信息。請為他們禱告，求神賜智慧和力量。
5. 現有的租約已續約一年，至2027年8月。同時，他們已找到一個可能的地點。請繼續為新址的選址過程和資金禱告（如果可行）。異象分享和募款活動已經開始。
6. 請為安全禱告。中心新添了幾家商戶，吸引了形形色色的人——其中不乏一些可疑之人——入室盜竊事件也更加頻繁。請為員工、義工以及他們所服務的人的安全禱告，因為監控確實存在。
7. 請為我們與難民的交通機會禱告。禱告求主供應他們所需，並在身上下醫治他們。種子已播下，澆灌仍在繼續，願主使它生長，並在適當的時候結出豐碩的果實。
8. 請為一位行政同工九個月大的兒子禱告。孩子出生時患有心臟病。他已經做過一次手術，可能還需要另一次。請為他禱告，祈求神的憐憫醫治，使他和他的父母免受更多痛苦。同時，願神也供應他們所需的經濟資源，以便他們尋求專家的幫助。